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» Valeo mantindrà l’activitat a Martorelles fins al juny del 2017 i impulsarà un pla de reindustrialització
» Els sindicats ho celebren tot i que no s’ha pogut evitar que l’empresa acabi marxant a Saragossa 
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Han hagut de passar tres mesos de
vaga indefinida, però finalment el
comitè d’empresa de Valeo i la di-
recció han arribat a un acord per
mantenir l’activitat de la planta de
Martorelles fins al juny del 2017 i
iniciar un pla de reindustrialització.

La reunió per arribar a l’acord
ha durat un total de 14 hores i  des
de CCOO asseguren que és “el re-
sultat merescut d’un exercici de llui-
ta organitzada”. Segons el sindicat,
s’ha aconseguit la “principal rei-
vindicació dels treballadors”, ja
que es mantindrà l’activitat in-
dustrial i l’ocupació i es garanteixen
les condicions d’indemnització
pactades anteriorment, a més de la
consecució “d’unes condicions de

trasllat molt per sobre de les pre-
teses per l’empresa i amb caràcter
voluntari”. La Generalitat, per la
seva banda, valora positivament
l’acord, però lamenta que “la mul-
tinacional no hagi desestimat la de-
cisió d’abandonar la seva activitat
a la planta de Martorelles”. I és que,
malgrat tot, l’empresa de compo-
nents per a l’automoció acabarà
traslladant la seva producció a la
planta de Saragossa.

LES CONDICIONS
L’acord al qual s’ha arribat esta-
bleix que es manté l’activitat pro-
ductiva sense oferir baixes vo-
luntàries fins al juny del 2017 i l’e-
laboració d’un ERO temporal que
garanteix el 80% del salari net
més el 100% de les pagues ex-
traordinàries. 

De la mateixa manera, s’iniciarà
un procés de reindustrialització

amb la contractació d’empreses es-
pecialitzades que generi prou llocs
de treball per donar feina a tota la
plantilla quan Valeo marxi a Sara-
gossa. Perquè així sigui, el nou in-
versor haurà de garantir el man-
teniment de l’activitat per als prò-
xims tres anys, amb clàusules d’in-
demnització en el cas de no acon-
seguir aquests terminis, i aplicant
el conveni col·lectiu sectorial de re-
ferència de l’activitat que sigui mo-
tiu de la reindustrialització.

Pel que fa a les indemnitza-
cions, es pagaran 55 dies de mit-
jana per any treballat a tots els em-
pleats afectats pel procés de rein-
dustrialització i, si aquest procés no
acaba amb èxit, s’hi afegiran
21.000 euros. Per als que es vul-
guin acollir al pla de baixes incen-
tivades, es cobraran 55 dies de mit-
jana per any treballat, més un lineal
de 10.000 euros.

“Acord merescut”

Pamela Martínez
MARTORELLES

ECONOMIA4Una desena d’em-
preses de la comarca, entre les
quals també hi ha Valeo, Inteva
i Autoliv, ara en procés de tan-
cament, també estan pendents
del futur de Seat. I és que l’es-
càndol dels motors trucats de
Volkswagen ha deixat en sus-
pensió unes inversions que ha-
vien de propiciar l’arribada de
nous models per a la planta del
Baix Llobregat i, en conseqüèn-
cia, un augment de feina per a les
empreses vallesanes que pro-
porcionen components a Seat.

En el cas que aquestes inver-
sions no s’acabin fent, les em-
preses vallesanes que treballen

amb la fàbrica de Martorell po-
den quedar fortament tocades.

La incertesa, però, ja fa temps
que planeja sobre les empreses
d’automoció de la comarca, que
des del 2008 han perdut un mi-
ler de treballadors, és a dir, un
terç del total. Les dades facilita-
des per l’Observatori del Vallès
Oriental revelen que l’actual ci-
cle regressiu va començar amb
aproximadament 3.400 assala-
riats en les empreses del sector.
El tercer trimestre de 2015, les
firmes vinculades a la fabricació
d’automòbils i els seus compo-
nents havien reduït l’afiliació
fins a 2.260 assalariats.

La comarca també està
pendent del futur de Seat

Els treballadors de Valeo han arribat a un acord amb l’empresa després d’una reunió maratoniana de 14 hores. Foto: CCOO
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Torna a créixer l’atur a la co-
marca per tercer mes consecu-
tiu. Durant el passat mes d’oc-
tubre, i seguint la tònica de l’Es-
tat i de Catalunya, les xifres d’a-
tur a la comarca han augmentat.
Concretament, les oficines de
treball han registrat 110 perso-
nes aturades més respecte al
setembre. Aquestes xifres re-
presenten un increment d’un
0,37% respecte al mes anterior,
amb un total de 29.890 perso-
nes en situació de desocupació.

Des de la UGT valoren nega-
tivament les dades, perquè asse-
guren que “la precarietat laboral
s’està instaurant en el nostre
mercat de treball amb contractes
temporals, rotatius, de curta du-
rada, parcials i amb salaris bai-
xos” i remarquen que 386.997
persones registrades a les ofici-
nes de treball catalanes “tenen
uns ingressos inferiors als 426
euros o no cobren cap prestació”.

ELS EXTREMS
Valoracions a banda, les pobla-
cions vallesanes que han registrat
un augment més gran en el nom-
bre de desocupats han estat Mo-
llet (+83), Canovelles (+30) i
Montornès (+29). A la banda
oposada hi ha Cardedeu amb 24
persones menys a l’atur, Lliçà
d’Amunt, amb 21,  i Lliçà de Vall,
amb 20 treballadors més.

Aquest mes l’atur s’ha incre-
mentat a tots els sectors excepte a
la construcció, on s’ha reduït en
1.021 persones. L’atur als serveis
s’incrementa en 8.891 persones, a
l’agricultura en 1.750 i a la indús-
tria en 177 persones. A escala ca-
talana, l’atur ha augmentat en
10.341 persones, un 2,02% més
respecte al mes  anterior. Infografia: Línia Vallès

L’atur creix a la comarca 
per tercer mes consecutiu

» Mollet, Canovelles i Montornès lideren l’augment dels aturats
» Cardedeu, Lliçà d’Amunt i de Vall destaquen en sentit contrari

Redacció
VALLÈS ORIENTAL

SEGURETAT4La fiscalia especial
per a delictes d’odi i discrimi-
nació estudiarà les amenaces
que Pedro Chaparro, dirigent
del partit d’ultradreta Demo-
cracia Nacional, va fer contra el
fotoperiodista vallesà Jordi Bo-
rràs en la marxa del dia de la
Hispanitat a Barcelona. El fiscal,
Miguel Ángel Aguilar, assegura
que està esperant que li arribi
tota la informació per valorar si
hi ha indicis de delicte i, si en
troba, actuarà.

El fiscal de delictes
d’odi estudiarà les
amenaces a Borràs

LES FRANQUESES4Un boletai-
re del municipi ha trobat una cai-
xa amb dues pistoles de nou
mil·límetres i munició diversa en
el camí de Can Toni. El boletai-
re, en veure el contingut de la cai-
xa, ho ha posat en coneixement
de la policia, que s’ha traslladat
al lloc i ha comprovat els fets. Els
agents han obert diligències i
han lliurat les armes al cos de
Mossos d’Esquadra, els quals
s’encarregaran de les investiga-
cions per esbrinar el seu origen.

Un boletaire troba
dues pistoles en 
el camí de Can Toni

La gestió dels administradors
de Sati Fabrics, a judici

LA GARRIGA4Els treballadors de
Sati Fabrics, que van perdre la fei-
na fa vuit mesos arran del tan-
cament de l’empresa, han pre-
sentat una querella contra els
administradors als quals acusen
de delictes d’alçament de béns, in-
solvència culpable, estafa, apro-
piació indeguda i delicte contra
els drets dels treballadors. La
querella ha estat admesa a tràmit
i en els pròxims dies hauran de
declarar, en qualitat d’imputats,
Manuel Martos, José Miguel Ga-
rrido Cristo i Saúl Ruiz de Mar-
tos (administradors i apoderats
de la societat en diferents dates)

i Cristina Kotzur, que va ser di-
rectora financera de la societat.

L’acomiadament va afectar
els 55 treballadors que es van
traspassar quan es va fer efecti-
va la venda de la unitat produc-
tiva de teixits de decoració de
l’antiga Sati. L’acusació remarca
que al cap de poc temps d’adju-
dicar-se la companyia, els ad-
ministradors van començar a
vendre maquinària imprescin-
dible per continuar l’activitat.
“La venda anava destinada a
l’obtenció de diners, no a conti-
nuar l’activitat mercantil”, diu la
querella.

Els treballadors de Sati van ser acomiadats fa vuit mesos. Foto: Arxiu
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Un diari plural Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

En la política espanyola, hi ha un
poderós “trident” unionista. Són
Mariano Rajoy, Pedro Sánchez i
Albert Rivera, tots tres juguen la
pilota de l’unionisme amb tota la
seva energia, s’hi juguen la Lliga,
i entre ells malden per guanyar la
Pilota d’Or. Aniran per tots els
camps de la Lliga espanyola, per
fer el màxim de gols possibles a
l’independentisme, per veure si
Catalunya queda el darrer i baixa
de categoria. Amb un Comitè Tèc-
nic d’Àrbitres amic que farà el que
convingui, una Real Federació es-
panyola que ajudarà en el que si-
gui necessari i un Comitè de Com-
petició que castigarà als aficionats
independentistes per estelades,
xiulets o per declaracions catala-
nistes. Tots tres jugaran barroe-
rament repartint guitzes, fent la
traveta, aplicaran els Reglaments,
segon els convingui, sense cap
mena de rubor, sempre a favor
seu i si cal, tancaran els estadis
catalans per ser declarats territori
espanyol, per alliberar-los sanità-
riament del virus independen-
tista. Si s’ha de recórrer al Tribu-
nal Constitucional perquè pari el
partit a mig jugar, es fa i tan tran-
quils que aquí no passarà res.
Aquesta tripleta comptarà amb el
suport dels suplents d’altres con-
trades ideològiques, que espera-
ran que a l’hora del repartiment
de trofeus, en puguin arreplegar
algun. Però, així com una tripleta
futbolística han de comptar amb
una bona entesa entre ells, la tri-
pleta política espanyola encara
que tinguin un objectiu comú (la
Lliga), la pilota d’Or només la pot
guanya un d’ells, aquí sí que sal-
taran guspires per veure qui s’em-
porta el trofeu i veu exaltat el seu
vanitós ego. Al temps.

4El trident
per Jordi Lleal

#Invasió#TridentUnionista #Moderació

4La crisis y el medio ambiente
per Juan José Conejo 

A Duran Lleida, això de les sui-
tes a l'Hotel Palace i els àpats
amb copa i puro en un reservat
d'un restaurant madrileny en
nom del catalanisme moderat se
li ha acabat. En el millor dels ca-
sos, si obté un, dos o tres escons,
seguirà vivint de la política com
ha fet tota la vida. Però la feina
de lobbista català als passadis-
sos del Congrés i en les altes es-
feres polítiques i econòmiques
en nom de Catalunya ja no
dóna ni per a un mini job. Així
ho van decidir el 77% dels cata-
lans que van votar el 27S.

El catalanisme autonòmic
que fins fa quatre dies oferia CiU
i que el 27S publicitava Duran
Lleida amb la figura interposa-
da de Ramon Espadaler i les si-
gles històriques d'Unió, ha que-
dat reduït a una força tan ex-
traparlamentària com el Partit
Pirata i el Partit Animalista.
Però sentint Duran Lleida pro-
digant-se pels mitjans de co-
municació assegurant que molts
votants de Junts pel Sí no són in-
dependentistes i es llançaran als
seus braços el 20D, sembla evi-
dent que, per primera vegada, el
Duran polític està totalment
desorientat. No ha entès que la
política a Catalunya mai no tor-
narà a ser com abans. Els cata-
lans no volen un negociador:

L'independentisme no té cap in-
terès a ser influent a Espanya, i
l'unionisme no considera que
Catalunya hagi d'influir a Es-
panya, perquè és Espanya.

Però és que a Madrid tam-
poc no en volen, de negociadors
catalans. A Duran Lleida ja fa
temps que l'han canviat per
Albert Rivera, el Podemos de
dretes que reclamava un ban-
quer català. Un home que, com
han estat Duran i CiU a Madrid,
només serà un complement
del bipartidisme, però amb l'a-
vantatge que s'asseurà sem-
pre davant de Catalunya i no al
costat. I com que Duran no ha
entès aquest canvi de cromos,
ha corregut a demanar-li a Ra-
joy que el rebi a Moncloa per
oferir-se com a mediador en el
conflicte. 

Albert Rivera, a diferència de
Duran, ha llegit correctament la
realitat política: el catalanisme
clàssic està mort i enterrat, ara
és l'hora d'ensenyar la cara més
agressiva del nacionalisme es-
panyol i s'ha d'ensenyar des de
Madrid. La tercera via de Po-
demos ja l'esclafaran el mateix
Rivera i els lobbies econòmics
des de qualsevol reservat de
restaurant.

Article publicat a El Món

per Gemma Aguilera

4Desnonament al Palace

Según los últimos datos esta-
dísticos de la Agencia de Resi-
duos de Catalunya la crisis eco-
nómica ha provocado un des-
censo notable en la producción
de residuos industriales. En el
2006 se generaron en Cataluña
un total de 5.349 miles de tone-
ladas de residuos provenientes
de la industria. En el 2013 esta ci-
fra desciende a 3.565 miles de to-
neladas. Esta caída del 34% po-
dría interpretarse como una
buena noticia para los ecologis-
tas, pero un análisis en profun-
didad nos revela la otra cara de
la verdad: la crisis económica es
un peligro que se cierne sobre el
medio ambiente.

La ONU advirtió en su in-
forme sobre el cambio climático
que los fondos destinados en la
actualidad son insuficientes y
que era necesario elevar en
200.000 millones de dólares al
año la inversión actual. Un dato
irónico: entre Francia, Reino
Unido y España se destinaron
472.000 millones de euros al res-
cate financiero. La preocupa-
ción principal del Protocolo de
Kyoto fue que el temor a una re-

cesión económica pudiera es-
trangular el esfuerzo realizado
hasta ahora. Su pronóstico se ha
cumplido.

Otro dato relevante es que
Italia y Alemania solicitaron re-
bajas a las exigencias del plan de
la UE, que fijaba una reducción
de un 20% en las emisiones de
CO2 antes del 2020. Para Italia,
cumplir con este objetivo es un
peligro para la industria del au-
tomóvil. Por otro lado, Alemania,
modelo en aceptar compromisos
ambientales, solicita que se con-
cedan más cuotas de emisión de
CO2 gratuitas. Si la UE debilita
su lucha contra el cambio cli-
mático, ¿cómo van a luchar las
economías emergentes como
China y la India?

Las organizaciones ecolo-
gistas creen que aprobar más
concesiones y permisos para
emitir CO2 desencadenaría un
efecto en cadena. El informe
Stern del 30 de octubre de
2006 sobre la economía del
cambio climático se convirtió en
un hito histórico. Ahora no es
más que 700 páginas de papel
mojado.

@apereirasole: Iceta, Arrimadas i Albiol
van perdre les eleccions però ho fan per
"los catalanes". Sí, ens volen salvar de nos-
altres mateixos. 

@jaumeclotet: Duran demana a Rajoy una
proposta "atractiva i estimulant" per a
Catalunya. No cal; ja la tenim i es diu inde-
pendència.

@JoanG-Bcn: No a l'americanització
d’una tradició. El dia 31 és el dia de la cas-
tanyada i prou. Halloween per als ameri-
cans.
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@norcoreano: Benzema, Messi, Mascher-
ano, Del Nido... si yo fuese Canal Plus iría
comprando los derechos de la liguilla de
futbito de Alcalá Meco.

@pilarcarracelas: Està bé això de posar-se
En Comú Podem - Podem En Comú (ECP-
PEC). Així, si se la foten, poden tornar a
donar la culpa al nom.

@stradlin__: Quién podría imaginar que
detrás de la "plataforma contra les este-
lades" en el Camp Nou está Societat Civil
Catalana?

Un diari obert

Opinió en 140 caràcters

Ara us explicaré una cosa que fa temps que
rumio. Aquesta cosa de la pàtria que posa
tan nerviosos els “ciudadanos del mun-
do”, que diuen que no ens cal tenir-ne, que
la pàtria som els treballadors i les treba-
lladores sense fronteres i tota aquella
mena de discurs marxista, m’explico, oi?

Miro la definició i pàtria ve del patris
grec, concepte adoptat pels romans, que
defineix el clan, la terra dels pares, allò que
es passa de pares a fills, cap avall en for-
ma de fidelitats, lleialtats i identitat com
a grup. La història, les emocions, la cul-
tura o la llengua. Em pregunto a mi ma-
teix si això ho he passat bé als meus fills.
Juro que ho provo. I és difícil amb la ton-
teria generalitzada que ens envolta, mer-
cès a la correcció política, el mestissatge
i la xacra hipòcrita i falsa del bilingüisme
transversal.

Quan va néixer el meu fill biològic, úni-
ca prova genètica del meu pas per aquest
món de Déu, calia posar-li un nom. Po-
dria haver fet com demanava en Joan Ca-
pri “tant se val, posa-li un número”, però
hom no pot amagar-se de les seves res-
ponsabilitats. Aquest pobre fill meu va ve-
nir a petar a Catalunya essent la síntesi
d’uns avis de la Lliga i Acció Catalana –
d’aquells que varen fugir o amagar-se l’es-
tiu del 36 per sospitosos de vés a saber què,
a fi i efecte d’evitar ser afusellats pels ro-
jos-, i uns altres avis d’aquells d’ERC i del
PSUC que van pagar la seva lleialtat a la
voluntat popular, la Generalitat i la Re-
pública, deixant-se matar o mutilar sal-
vatgement al front, per a major glòria dels
novel·listes d’esquerres.

Amb aquesta tradició familiar de sín-
tesi política, entendreu que em mirés al
meu nano i decidíssim amb sa mare fu-
gir dels Jordis materns i dels Joaquims pa-
terns per tal de trobar-li aixopluc dins del
santoral. Érem l’any 91, l’any de la glori-
ficació de l’Espanya olímpica a Barcelo-
na, l’any que en Garzón i el govern de la
Generalitat convergent netejaven els car-
rers de perillosos independentistes vio-
lentíssims per tal de tenir en pau la festa
que ens havia preparat el feixista del Sa-
maranch.

Indepes de nosaltres, joves i inexperts,
vàrem tirar pel dret, i de la bateria de noms
disponibles que poguessin mostrar en el
DNI espanyol del nostre hereu la digni-
tat dels seus 30 de 32 cognoms catalans
–pobret- en triarem un de ben medieval
i ben germànic: Bernat: “A la taula d’en

Bernat qui no hi és no hi és comptat”. Pri-
mera acció patriòtica cap avall: “Fill meu,
aquest nom tan bonic i –encara- poc
comú, representa el lligam místic amb
aquells cavallers del bon Rei en Jaume que
portaren la glòria als Comtes de Barce-
lona”. I així, amb aquesta matrícula Ber-
nat Dorca Casals Bis Ayguadé i un munt
de cognoms i llinatges catalufos l’aban-
donàrem a la dissort de l’escola pública,
farcida de Kevins, i Jéssicas, a què es fes
un home de profit, cosa que ja no podria
fer a la mili com son pare.

En Bernat esdevingué, com un servi-
dor, presoner de la seva catalanitat origi-
nària. Un d’aquests que el que diu es posa
sempre en dubte pel sol fet mitològic de
ser membre d’aquesta casta explotadora,
amant dels diners, incapaç de governar-
se i que només sap fer la guerra per bara-
llar-se entre ells i perdre-la que som els ca-
talans de soca-rel. Marcat per la mística
dels qui parlem català per molestar i sot-
mès a la vergonya de suportar els co-
mentaris dels votants de Ciudadanos
sense perdre el seny, les maneres, i l’esperit
democràtic del mossegar-se la llengua.

Jo no sé què va votar el meu fill Ber-
nat les darreres eleccions. Potser Junts pel
Sí fruit del seu caràcter assenyat i madur,
potser la CUP per raons generacionals i
de classe, o bé al PACMA per la seva ads-
cripció moral a l’animalisme més pur i be-
nintencionat. Tant me fa, haurà fet ben fet
en tots els casos. El que si que tinc clar és
una cosa que em diu el seu nom, i que crec
que ve al cas d’això de la pàtria i el que in-
tentem passar, com bonament podem, els
pares als fills.

L’any 91 no hi havia Internet, i això de
googlejar noms no es feia. Però heus aquí
que ja es pot fer, i que buscant i remenant
per la xarxa vaig donar-me de morros amb
un cavaller mort l’any 1225 i enterrat a l’es-
glésia de Sant Martí de Peralada. Pensem
que Jaume Primer va néixer l’any 1208,
que la batalla de Muret va ser el 12 de se-
tembre del 2013 –els catalans hauríem
d’anar evitant-ho això de fer la guerra els
mesos de setembre-, i que per tant aquest
cavaller és possible que visqués de prop
aquests esdeveniments. Aquest cavaller
pecador, o no, aquest home que proba-
blement es va creuar, va veure, o va par-
lar amb Pere el Catòlic, o amb Jaume I,
doncs era home de qualitat, sabeu com es
deia? Sí, ho heu encertat: Bernat Dorca.
Doncs crec que pàtria és això.

4Pàtria és això
per Carles Savalls 

M'heu decebut. Dilluns vaig seguir tots
els vídeos i les imatges de l'inici de la le-
gislatura al Parlament i ja puc dir que,
en un sol acte, a la primera escenifica-
ció pública, m'heu trencat. Heu trigat
vint-i-quatre hores. Encara no hi ha ni
govern per controlar i ja heu utilitzat la
meva confiança per fer i desfer el que heu
cregut oportú.

Recordo quan, durant la campanya
electoral, condemnàveu la corrupció. I
m'agradava. Recordo quan proposà-
veu noves formes de fer política. I m'a-
treia. I recordo quan afirmàveu sense por
que éreu catalans, espanyols i europeus.
I m'entusiasmava. I després de cada dis-
curs t'abraçaves a l'Albert, Inés. I salu-
dàveu i se us veia sensats, coherents i
il·lusionats. Aquelles escenes van il·lu-
sionar-me a mi també, van fer-me creu-
re que per fi algú normalitzaria el debat
identitari i ens regalaria una Catalunya
de tots. Vaig pensar que algú ens uniria,
de veritat.

Les intervencions de l'Albert eren bri-
llants i plenes de sentit, deia el que tot-
hom pensava quan els mitjans li ho per-
metien. No quiero que me echen de mi
tierra, la tierra que amo. Y yo tampoco,
Albert, pensava, y yo tampoco. I a tu,
Inés, Inés, Inesita, Inés, se't veia segu-
ra i solvent, se't notava la bona forma-
ció i el bon aprenentatge. Cap coma fora
de lloc, ni un sol error en el discurs. Tot
plegat em va fer pensar que el llegat de
Ciutadans estava en bones mans, que va-
lia la pena apostar per un projecte que,
a banda de lluitar contra totes les xacres
d'aquesta societat podrida, es reconei-
xia desacomplexadament català, espa-
nyol i europeu. Aquell adhesiu, aquell
símbol del cor ple d'identitats, em re-
presenta i em dignifica. Sóc aquell cor del
què parleu.

A la primera oportunitat, però, per
sorpresa i decepció meva, ja heu in-
complert el vostre dogma. Com si no us

sentíssiu còmodes en aquella santíssima
trinitat que defensàveu cada dia, com si
tot allò fossin només promeses electo-
rals. A la primera ocasió que heu tingut,
heu ignorat un himne que també és meu,
és nostre, com l'espanyol i l'europeu. Heu
deixat de banda un símbol que, sigui un
cant o una política social, tant se val, ens
uneix a tots. I no puc entendre-ho, no
puc entendre perquè no heu aprofitat l'o-
portunitat i no us heu sumat a la Cata-
lunya plural i de tothom, la que jo havia
votat per tenir un país tranquil, en pau,
que surti de la crisi i que s'ocupi de tots
els catalans, més enllà de banderes i na-
cions.

I és que això no va d'himnes, sinó
d'hipocresia. De falsedat. M'heu mentit,
nois. El vostre projecte és únicament d'a-
bast estatal. No teniu cap respecte cap a
un símbol legal, constitucional i estatu-
tari que sempre ens ha representat a tots,
com ho fa també l'himne espanyol. No-
més us deveu a un únic projecte, sembla.
Dels tres sentiments que defensàveu, heu
passat a mostrar-ne només un. Un i prou.
Una manera no massa hàbil d'unir-nos,
d'acabar amb la farsa d'aquest govern que
ens vol separats i oblidats. I, sobretot, una
manera inesperada que no entrava dins
dels vostres plans, els plans de concòr-
dia que sempre havíeu explicat per ter-
ra, mar i aire.

Si aquesta és la vostra mentalitat, si
teniu pensat seguir mentint-me, aquí
acaba el meu suport. Creia que per fi es
podien fer les coses bé en aquest país,
però ja veig que us ha devorat una
mena d'antic nacionalisme antipàtic
que ni és inclusiu ni té res a veure amb
aquelles proclames que escampàveu
als mítings, aquells objectius plens de
sentit comú en què m'emmirallava. Si
aquest és el vostre propòsit, desunir, no
compteu amb mi. Si el que voleu és tren-
car un país, aquesta setmana heu per-
dut un vot.

4Per què no tornaré a votar C’s
per @modernetdemerda 
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La Crida per Granollers-CUP
ha presentat un recurs de repo-
sició en el qual demana a l’A-
juntament que revoqui l’acord
pel qual s’acorda la modificació
de la plantilla de l’Ajuntament.
Els independentistes asseguren
que els càrrecs de Cap de Servei
de Cultura i Joventut, Cap de
Servei d’Organització i Serveis
Tecnològics, Tècnica Mitjana
de Logística i Tècnic d’Assesso-
rament Jurídic no s’ajusten a
dret i han estat “designats a dit
pel govern local”.

Segons la CUP, aquestes pla-
ces de nova creació tenen per
funció realitzar tasques de ges-
tió i de direcció d’àrees i depar-
taments concrets i, per tant,
són places que “no poden ser co-
bertes per personal eventual, ja

que a aquest només se li poden
encomanar funcions relaciona-
des amb l’assessorament espe-
cial i de col·laboració immedia-
ta de l’alcaldia”.

El govern municipal assegu-
ra que desestimarà el recurs de
reposició presentat per la CUP.
El regidor de Recursos Humans,
Jordi Terrades, afirma en de-

claracions a Línia Vallès que
“aquest recurs se sustenta sobre
una base errònia pel que fa a la
provisió d’aquests llocs de tre-
ball, ja que confon el terme lliu-
re designació amb personal
eventual de confiança”. Per tant,
assegura, “l’adjudicació d’a-
quests llocs de treball s’ajusta to-
talment a dret”.

L’Ajuntament assegura que les contractacions s’ajusten a dret. Foto: Arxiu

La CUP veu irregularitats en les
noves contractacions al consistori
» La formació assegura que els alts càrrecs han estat “designats a dit” 
» El govern municipal desestimarà el recurs fet pels independentistes

Els Xics tanquen la temporada
amb la seva 24a Diada

CASTELLS4La colla castellera
dels Xics de Granollers posaran
punt final a la temporada aquest
cap de setmana a casa i cele-
brant la seva 24a Diada. Per
aquesta cita els Xics han pre-
parat una trentena d’actes
oberts a la participació de to-
thom i entre els quals desta-
quen, a part de les actuacions,
els dinars populars, els tornejos
i els concursos. 

Dissabte, els Xics estaran
acompanyats a la Porxada pels
Castellers d’Andorra i diumen-
ge pels Minyons de Terrassa.

Ambdós dies els Xics intentaran
portar a la plaça la torre de vuit
amb folre (una carregada en
guany), el 5 de 8 (cap intent a la
plaça), el 3 de 8 (nou descarre-
gats i un carregat) i el 4 de 8
(deu descarregats).

Per promocionar aquesta
cita, els Xics han fet un vídeo on
la canalla és la protagonista i
amb l’eslògan Estan preparats.
I tu?. A través d’aquest vídeo la
colla ha volgut mostrar, amb
música de Carmina Burana,
com els joves castellers es pre-
paren per fer castells.  

SOCIETAT4El nucli urbà de Gra-
nollers no disposa de sales de ci-
nema i, si els ciutadans volen veu-
re una pel·lícula, s’han de des-
plaçar fins al polígon industrial
del Ramassar. Anys enrere  el
centre gaudia de diferents sales,
però l’any 2006 van desaparèixer
totes. Per reivindicar la necessi-
tat de cinemes al nucli urbà de la
ciutat, un grup de veïns ha posat
en marxa a través de Facebook la
campanya Volem un cinema a
Granollers, que en només unes

hores ha aconseguit un gran
nombre de seguidors.

Aquesta és una reivindicació
llargament reclamada pels ciu-
tadans des de fa molt de temps
i que ara coincideix amb el fet
que l’Ajuntament manté un pols
amb els propietaris d’un local si-
tuat a l’edifici del carrer Benet
Morató que havia ocupat el ci-
nema Majèstic.

L’any 2005, els propietaris de
l’antic cinema Majèstic es van
comprometre a cedir el local a

l’Ajuntament a canvi d’una mo-
dificació en la seva qualificació
que va permetre construir un
bloc de pisos de quatre plantes,
amb 32 habitatges, 99 places de
pàrquing i 32 trasters. Però els
propietaris del Majèstic no van
complir l’acord, malgrat haver
perdut tots els judicis. Ara l’A-
juntament ha fet un decret per re-
querir aquesta cessió. El consis-
tori vol que aquest local es con-
verteixi en un espai cultural,
sense descartar cap possibilitat.

Solidaritat | Més de 200 persones, a la gala benèfica d’Oncovallès
Més de 200 persones van assistir aquest divendres al vespre a l’Hotel Ciutat a la tradicional 

gala benèfica organitzada per la Fundació Oncovallès. La cita, que va comptar amb l’assistència 
de la vicepresidenta de la Generalitat, Neus Munté, va girar entorn de l’homenatge que Oncovallès 

va voler retre als doctors Carles Vallbona i Josep Maria Campos, morts recentment. 
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Reclamen un cinema a la ciutat

L’Ajuntament vol que aquest local sigui un espai cultural. Foto: Google Maps

Els Xics celebren la seva Diada amb una trentena d’actes. Foto: Xics
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La zona blava ja es pot 
pagar a través del mòbil

SERVEIS4Des d’aquesta setma-
na, els granollerins poden fer el
pagament de la zona blava a
través del seu telèfon mòbil. Per
fer-ho possible, cal descarregar-
se l’app EysaMobile, disponible
tant per Android com per iOS,
donar-se d’alta com a usuari i es-
tablir un import disponible per
a aparcament que es carregarà a
la targeta de crèdit o dèbit. 

L’aplicació permet afegir la
matrícula de tants vehicles com es
vulgui. Aquest nou sistema de pa-
gament fa que no sigui necessa-
ri dur diners en metàl·lic, només
carregar des de l’app el moneder
virtual, que s’anirà buidant a me-
sura que es vagi aparcant i que es
pot recarregar amb facilitat. 

A més, es pot iniciar l’apar-

cament i la seva ampliació (si es
necessita aparcar més estona,
fins al màxim autoritzat de dues
hores) des del lloc on s’estigui,
sense haver d’anar al parquíme-
tre. Una altra virtut del nou sis-
tema és que es paga exactament
pel temps que s’aparca. Si s’aca-
ba abans del previst, es pot “des-
aparcar” i els diners tornen al
moneder virtual. 

Aquesta setmana, l’Ajunta-
ment també ha començat la
substitució de 16 parquímetres
per uns aparells de més fàcil
funcionament, amb una panta-
lla tàctil més gran, visible, fins i
tot, quan es fa fosc. Els aparells
s’estan instal·lant a la plaça de la
Corona i en els carrers compre-
sos entre Sant Jaume i Princesa.

El Cor Infantil d’Amics de la
Unió no té res a envejar al grup
dels adults. Dissabte passat va
aconseguir el primer premi al 47è
Certamen Coral de Tolosa, cosa
que el converteix en el primer cor
de l’Estat espanyol que aconse-
gueix aquest reconeixement. 

A més, aquest concurs tam-
bé atorga un premi al millor cor

de tot el certamen que el nomi-
na a la final del Gran Premi Eu-
ropeu de Cant Coral, on només
accedeixen els finalistes dels sis
certàmens més prestigiosos
d’Europa. En aquesta ocasió, el
guanyador de Tolosa va ser el co-
negut cor francès Mikrokosmos,
que va obtenir 89,30 punts del
jurat, només mig punt per sobre
dels 88,80 del Cor Infantil Amics
de la Unió. És també, doncs, la
primera vegada que un cor in-
fantil obté una puntuació tan
propera a la nominació per al

Gran Premi. El Cor Infantil
Amics de la Unió ja havia parti-
cipat en el concurs els anys 2008
i 2010, aconseguint a la darrera
vegada el segon premi. 

El certamen, celebrat a Gui-
púscoa, és una de les cites més
importants en el món coral, ja
que en el concurs només hi po-
den participar els cors que pas-
sin un estricte procés de selecció
previ. A més, és un dels sis cer-
tàmens que formen part del pres-
tigiós Gran Premi Europeu de
Cant Coral.

És la primera vegada que un cor de l’Estat espanyol aconsegueix aquest reconeixement. Foto: Amics de la Unió

El Cor Infantil d’Amics de la Unió,
primer al concurs de Tolosa
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S’instal·laran 16 nous parquímetres més fàcils d’utilitzar. Foto: Ajuntament
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Canviem Mollet (CM) considera
que la campanya La teva pro-
posta compta, a través de la
qual l’Ajuntament vol obrir l’e-
laboració dels pressupostos a la
participació dels molletans, és
“insuficient i ineficaç”. Des de CM
consideren que “no s’ha fet la su-
ficient cobertura mediàtica del
procés” i que “no s’ha donat la su-
ficient informació sobre el que
s’està discutint i valorant” i, per
tant, “no s’han explicat quines se-
ran les propostes finalistes i de
quina manera s’inclouran en els
pressupostos definitius”. 

Segons CM, “la transparència
es demostra posant a l’abast de
la ciutadania la informació com-
pleta i suficient per poder in-
cloure propostes en els pressu-
postos”, cosa que asseguren que

no s’ha fet a la ciutat. A més, re-
corda al govern local que per
aprofundir en la participació de
la ciutadania s’han de posar a l’a-
bast “espais de formació i debat,
com per exemple les assemblees
de barri o les taules participati-
ves, i aconseguir que hi partici-
pi el màxim de gent possible
amb un perfil heterogeni”. Per tot
això, des de CM es pregunten si
“realment la nostra proposta

compta” i demanen a l’equip de
govern que valori la voluntat de
la ciutadania i es prengui serio-
sament la seva participació.

La portaveu del PSC, Mireia
Dionisio, considera que tot i
que l’actual model per fer uns
pressupostos participatius “és
positiu perquè ofereix bons re-
sultats”, els socialistes estan
“oberts a noves fórmules de
participació”.

CM demana al govern que valori la voluntat de la ciutadania. Foto: Arxiu

Canviem Mollet diu que  ‘La teva
proposta compta’ és insuficient
» Considera que no s’ha donat informació suficient als molletans 

» La iniciativa permet als ciutadans fer propostes per als pressupostos

Mollet, a la Junta Executiva 
del Fons Català de Cooperació
POLÍTICA4L’Ajuntament for-
marà part de la nova Junta Exe-
cutiva del Fons Català de Coo-
peració, amb Ana María Díaz,
responsable de les àrees de So-
lidaritat i Cooperació de Mollet,
com a vocal. La nova executiva,
de la qual per primera vegada
formarà part  Mollet, es va apro-
var dilluns en el marc de la 35a
Assemblea General que ha cele-
brat l’ONG.

Tot i que Mollet ja és soci del
Fons Català, per a la regidora Ana
María Díaz aquest nou pas “és un
reconeixement a la tasca feta al
llarg del temps per la ciutat en te-
mes de cooperació i solidaritat i,
especialment, a la feina feta

aquests darrers mesos en tot el
que fa referència als refugiats”. 

En aquest sentit, Ana María
Díaz també ha volgut “agrair la
feina que estan fent les entitats
solidàries de Mollet amb qui
aviat em reuniré per informar-les
del que s’ha parlat en aquesta da-
rrera assemblea i per seguir co-
ordinant diferents projectes i
iniciatives”.   

Fonts de l’Ajuntament re-
marquen que des que va esclatar
la crisi dels refugiats, el consis-
tori  “ha engegat o participat en
un seguit d’actuacions solidàries
destinades a pal·liar els efectes
que pateixen les persones que fu-
gen de la guerra”.

CULTURA4L’Ajuntament res-
taurarà el fresc El Baptisteri de
Joan Abelló que hi ha a l’esglé-
sia de Sant Vicenç.

Segons la regidora d’ERC,
Judith Vizarra, “tot i que el
fresc és propietat de l’església, la
seva importància transcendeix
per la vàlua de l’obra en qüestió”
i, per aquest motiu, “havia de ser
l’Ajuntament qui s’encarregués
de la seva restauració”.  

El responsable de la Funda-
ció Municipal Joan Abelló i re-

gidor de l’Ajuntament, Josep
Ramón Bertolín, assegura que
l’entitat “treballarà conjunta-
ment amb l’església per fer pos-
sible aquesta restauració”.

La part interior d’aquesta
obra de Joan Abelló està des-
colorida i segons el rector de la
parròquia, Miquel Planas, això
s’ha produït a causa de “la gran
quantitat d’aigües freàtiques i la
humitat que en desprenen”. El
rector remarca que cal que l’A-
juntament actuï al més aviat

possible per evitar més danys.
El Baptisteri, decorat el 25 de

desembre de 1966 a la capella de
l’església de Sant Vicenç desti-
nada a batejos, conté escenes i
símbols baptismals com ara la
cérvola a la font d’aigua o la mà
de Déu beneint. Des de llavors no
s’ha fet cap actuació de restau-
ració sobre aquesta obra que
permetés una millor conservació.
Abelló va pintar el fresc amb l’es-
til cromàtic i expressionista que
el va fer cèlebre.

Equipaments | Crearan més parcs per a discapacitats
L’Ajuntament adaptarà com a mínim un dels parcs de la ciutat per a persones amb 
discapacitat o amb mobilitat reduïda. Tots els grups municipals s’han mostrat a fa-

vor d’aquesta mesura, que consideren “molt necessària” per a la ciutat. Actualment,
Mollet ja té el parc de Cal Músic adaptat per a infants amb discapacitat.
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Restauren ‘El Baptisteri’ d’Abelló

El fresc està a l’església de Sant Vicenç. Foto: Arxiu

Ana Maria Díaz serà vocal al Fons Català de Cooperació. Foto: Ajuntament 
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Amics de l’Art fa donacions
al Banc d’Aliments i a Valeo

SOCIETAT4L’Associació de gent
gran Amics de l’Art ha entregat
al Banc dels Aliments i als tre-
balladors de Valeo els diners re-
captats en dues actuacions so-
lidàries organitzades per l’enti-
tat amb el suport de l’Ajunta-
ment de Mollet. 

Els dos esdeveniments soli-
daris en els quals s’han recaptat
aquests fons van ser una actuació
del grup de playback d’Amics de
l’Art que es va celebrar el 10 d’oc-
tubre al Teatre municipal de Can
Gomà i una segona, el 14 d’octu-
bre, al Mercat Vell. Els fons re-
captats en aquestes dues actua-
cions van ser d’uns 1.200 euros.

Mercè Bastida, membre d’A-

mics de l’Art, s’ha mostrat “con-
tenta de poder posar el nostre
granet de sorra en totes aquelles
causes que ho mereixin” i ha
agraït a l’Ajuntament  “el suport
i les facilitats que ens esteu do-
nant per dur a terme les nostres
activitats i poder compartir-les
amb tots els molletans i les mo-
lletanes”.  

Des de l’Ajuntament, l’al-
calde Josep Monràs, ha volgut
recordar que “el més impor-
tant no és la quantitat. És l’a-
portació que ha fet la gent gran
d’Amics de l’Art per recaptar so-
lidaritat i ajut emocional pels
que estan en situació d’emer-
gència”.

L’Ajuntament de Mollet avala la
celebració d’un possible refe-
rèndum que permeti a la ciuta-
dania decidir sobre el futur de
Catalunya. L’abstenció del PSC
i el vot a favor de Canviem Mo-
llet, Ara Mollet-ERC-MES i CDC
van fer possible que la setmana
passada s’arribés a aquest acord.

Segons el regidor de CDC,
Jordi Talarn, les forces políti-
ques partidàries del sí a la in-
dependència van guanyar cla-
rament a les que estan en con-
tra, però com que hi ha partits
que no es posicionen ni en un
costat ni en l’altre, “és impossi-
ble quantificar quants ciuta-
dans estan a favor i quants en
contra, cosa que fa imprescin-
dible la necessitat de convocar
un referèndum que ho esclarei-
xi”. Des de CDC, a més, dema-
nen que davant de la inacció per
part de l’Estat espanyol, “la Unió
Europea i les Nacions Unides ac-
tuïn com a àrbitres neutrals i ob-
jectius del procés de negociació
per portar a terme aquest refe-
rèndum”.

El regidor d’ERC, Manel Sos-

tres, defensa que un referèndum
és “una eina per saber l’opinió de
la ciutadania” i que “cal poder
exercir la llibertat individual
mitjançant aquesta eina”. Ma-
rina Escribano, de Canviem Mo-
llet, remarca que “la societat
catalana vol i necessita aquest
referèndum” i, en referència al
PP, afirma que “els conflictes po-
lítics s’han de resoldre demo-
cràticament, no als jutjats”.

Des del PSC asseguren que
es van abstenir en la votació d’a-
quest acord perquè el grup mu-
nicipal dels socialistes “aposta
pel diàleg entre el govern cata-
là i l’espanyol que permeti arri-

bar a una entesa raonable en
aquest sentit”.

C’S I PP, EN CONTRA
Tant Ciutadans com el PP s’han
mostrat totalment en contra
d’aquest acord. El portaveu de
C’s, Francisco Muñoz, assegura
que el seu partit no comparteix
“la visió esbiaixada que té CDC
dels resultats electorals” i que
“els catalans van dir clarament
que volien seguir a Espanya”. La
portaveu del PP, Susana Calvo,
per la seva banda, afirma que
“aquest acord té l’única intenció
de seguir fomentant la des-
lleialtat actual”.

L’abstenció del PSC permet aprovar l’acord. Foto: Arxiu

Mollet avala un referèndum
sobre el futur de Catalunya 
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Amics de l’Art ha donat un total de 1.200 euros. Foto: Ajuntament de Mollet
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La ciutadania prioritza
l’ocupació al pressupost 2016
ECONOMIA4La convocatòria
de nous Plans d’Ocupació Local,
l’increment dels recursos desti-
nats a les polítiques socials i el pla
de manteniment de voreres de
l’Eixample han estat les tres pro-
postes que han obtingut un ma-
jor suport al procés de partici-
pació per a l’elaboració del pres-
supost municipal del 2016.

Enguany, 790 persones han
pres part al procés, impulsat
per l’Ajuntament. Del total de
butlletes rebudes, 741 han estat
considerades vàlides i complien
amb els requisits de participació.
D’aquestes 741 butlletes, 636

s’han respost durant les en-
questes que s’han fet a la via pú-
blica, 45 s’han emplenat i dipo-
sitat a les urnes ubicades als
equipaments municipals i 109
s’han contestat a través de la pà-
gina web. Un total de 49 han es-
tat nul·les. Pel que fa a la parti-
cipació per sexe, un 66% de les
butlletes han estat de dones
(490) i un 34% d’homes (251). 

El procés de participació es
plantejava, com en edicions an-
teriors, en dos blocs. D’una ban-
da, en la priorització d’accions i
de l’altra, en l’aportació de pro-
postes obertes.

Èxit en la primera edició del
GastroTapes celebrat al munici-
pi. Els onze restaurants que for-
maven part de la ruta han servit
prop de 2.000 tapes elaborades
especialment per a l’ocasió.

Els establiments participants
han manifestat la seva satisfac-
ció i han valorat molt positiva-
ment l’experiència, que asse-
guren que “els ha permès mos-
trar la gran qualitat dels seus
productes i, alhora, donar a co-
nèixer els seus locals a un gran
nombre de persones”.

Dilluns a les cinc de la tarda
es donaran a conèixer els res-
taurants que han fet la tapa
més popular i la millor tapa de
la ruta, així com els tres guan-
yadors dels premis d’un sopar
per a dues persones a un dels
restaurants participants, un val
de compra a les botigues de Pa-
rets i un curs de cuina.

En aquesta primera edició,
un total de 115 persones han va-
lorat la seva tapa preferida se-
guint els criteris personals de sa-
bor, originalitat o dificultat d’e-
laboració.

Durant dues setmanes els
restaurants que participaven en
aquesta iniciativa, importada de
Granollers, han oferit als pare-
tans  diferents creacions culinà-

ries en petit format, a un preu de
tres euros, beguda inclosa.

Des del Gremi d’Hostaleria
remarquen que aquesta inicia-
tiva els ha servit per “dinamitzar
l’activitat econòmica del sector
i de la ciutat, tot aconseguint
aglutinar diferents professio-
nals amb propostes atractives i
personals i treballant amb un
objectiu comú”.

La primera edició del GastroTapes
serveix prop de 2.000 plats

Societat | Parets diu no a la violència masclista
Avui es posa en marxa novament la campanya Prou d’hòsties, amb l’objectiu de sensibilitzar la 

població sobre la problemàtica que suposa la discriminació vers les dones en totes les seves formes
i manifestacions. La campanya, que arriba a la quinzena edició, treballarà de nou l’eradicació de 

la violència masclista des de diferents àmbits, per tal d’arribar a tots els nuclis de la població.

Redacció
PARETS

790 persones han opinat sobre els pressupostos. Foto: Heribert Gallardo

El GastroTapes és una iniciativa importada de Granollers. Foto: Ajuntament
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L’Ajuntament recull roba
d’hivern per als refugiats

SOCIETAT4L’Ajuntament s’ha
afegit aquesta setmana a la
campanya solidària Catalunya
amb els refugiats, davant l’a-
rribada de l’hivern a les fronte-
res de Sèrbia, Croàcia i Eslovè-
nia, on milers de persones es
veuen atrapades després de fu-
gir de la guerra. 

La campanya pretén recollir
roba i equipament per protegir-
se del fred i, amb aquest objec-
tiu, l’Ajuntament ha posat a
disposició de la ciutadania un
espai al Centre Cultural i Juve-
nil Can Pelegrí perquè es pugui

fer donació de roba d’abrigar i
material per als refugiats. El
termini per fer qualsevol apor-
tació finalitza aquesta tarda. 

L’organització de la cam-
panya, que està formada per
una desena d’entitats solidàries
de Catalunya, demana tendes
de campanya, sacs de dormir,
mantes, anoracs infantils, ano-
racs per a persones adultes i
botes d’hivern per a petits i
grans. Preferiblement tot
aquest material, sigui nou o se-
minou, ha d’estar net i en bo-
nes condicions.

L’Ajuntament incrementarà un
3,82% l’IBI i un 3,11% la taxa de
recollida de residus. Així es va
decidir al ple extraordinari que
es va fer dilluns en el qual es van
aprovar de  manera inicial les or-
denances fiscals per al 2016.

Pel que fa a l’IBI, la regidora
d’Economia i Hisenda, Conchi
Jiménez, ha assegurat que “l’an-
terior govern municipal va dei-
xar fixat un increment del 10%
del valor cadastral i que, per
compensar la pujada, s’ha deci-
dit rebaixar el tipus impositiu del
0,98 al 0,925” per tal que sigui
del 3,82%. Pel que fa a la taxa de
residus, l’equip de govern justi-
fica l’augment en “la necessitat
de compensar el cost que supo-
sa per a les arques municipals
l’eliminació dels residus”.

Tot i aquests canvis, els lla-
gostencs encara no poden co-
nèixer quina serà la seva factu-

ra fiscal el 2016, ja que l’orde-
nança referent al rebut de l’aigua
no s'ha tractat en aquest ple, ja
que l’Ajuntament vol conèixer
abans el resultat de l’auditoria de
la Diputació sobre l’empresa
Sorea, que és la que s’encarrega
del subministrament d’aigua al
municipi.

ICV-EUiA VOTA EN CONTRA
ICV-EUiA, al govern en l’ante-
rior mandat,  s’ha oposat a la

proposta d’ordenances fiscals, ja
que segons la regidora Virgínia
Jiménez,  mostren “la manca de
capacitat de gestió”. L’ecosocia-
lista considera que “és cert que
calen més ingressos, però no a
costa dels veïns, sinó fent con-
tenció de la despesa. 

ICV-EUiA també critica el fet
que les ordenances no inclo-
guin cap nova bonificació i as-
seguren que presentaran esme-
nes al document. 

Les ordenances fiscals per al 2016 es van aprovar dilluns. Foto: Arxiu

La Llagosta apuja l’IBI i la taxa
de residus més d’un 3%

Política | Conchi Jiménez, a les llistes del PSC per a les generals
La regidora d’Economia, Hisenda, Recursos Humans i Igualtat, Conchi Jiménez, ocuparà el lloc
número 23 en la llista per Barcelona que el Partit dels Socialistes de Catalunya presentarà en les

pròximes eleccions generals del 20 de desembre. A les llistes també hi haurà dos regidors 
vallesans més, Arnau Ramírez, regidor a Sant Feliu de Codines i Patrícia Roman, de Sant Celoni.

Redacció
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Martorelles / Sant Fost

L’Agrupació d’Industrials del
Baix Vallès estrena formació

SANT FOST4A partir d’ara l’A-
grupació d’Industrials del Baix
Vallès (AIBV) portarà a terme
els seus propis programes for-
matius. Fins ara l’AIBV tenia
una programació en col·labo-
ració amb l’escola Sant Gerva-
si de Mollet, però ara ha obert
el seu propi centre, anomenat
Activitats Formatives Empre-
sarials del Vallès, i a través del
qual donarà resposta a la de-
manda creixent de capacitació
continuada per part del mercat
laboral.

Segons informa l’organitza-
ció, “la iniciativa es posa en
marxa d’acord amb el compro-
mís amb el territori d’influèn-
cia”. El centre oferirà cursos
subvencionats dirigits a treba-
lladors en actiu, tant en em-
preses agremiades com a les que
no estiguin associades a l’AIBV.
En concret s’oferirà formació en
temàtiques relacionades amb
el comerç internacional, la ge-
neració de talent, les habilitats
directives, la gestió d’equips i els
idiomes.

L’equip de govern de Martorelles
ja ha començat a elaborar el Pla
d’Actuació Municipal (PAM) que
ha de recollir el full de ruta que se-
guirà el nou executiu.

Segons l’alcalde, Marc Can-
dela, “la intenció és tenir el do-
cument enllestit com a molt
tard a principis del mes de des-
embre perquè a partir d’aquí s’e-
laborarà el pressupost de l’any
2016”. L’alcalde ha assegurat
que en l’elaboració del Pla d’Ac-
tuació està participant Conver-
gència Democràtica de Cata-
lunya (CDC), amb la qual s’han
mantingut diferents reunions
de treball.

Una de les accions que ha de
concretar el Pla d’Actuació és la
seva imatge institucional, que ha
d’incorporar conceptes trans-
versals entre l’Ajuntament i la
ciutadania com “la transparèn-
cia, la participació i la proximi-

tat”. En aquest sentit, Candela ja
ha volgut donar el primer pas i
ahir va presentar el PAM a la ciu-
tadania, en la primera de les
quatre jornades de treball sobre
aquest pla que es portaran a
terme al celler Can Carrencà. En
aquestes jornades es pretén que
tots els ciutadans que vulguin
donin la seva opinió i les seves
idees sobre aquest document. 

Les següents trobades es fa-

ran els dijous 12 i 19 de novem-
bre, que aniran més enfocades a
jornades de treball, i el pròxim 26
de novembre per tal de treure les
conclusions d’aquestes trobades.

A banda d’això, l’Ajunta-
ment també té previst realitzar
unes enquestes veïnals per a
recollir les necessitats que ex-
pressi la població i que seran
creuades amb les línies marca-
des pel Consistori.

El Pla d’Acció Municipal estarà
enllestit a principis de desembre

Martorelles | Óliver Aguilera, substitut de Velasco
La setmana passada va prendre possessió com a regidor d’UxM, Óliver 

Aguilera, després que el seu antecessor, Romuald Velasco, renunciés 
al càrrec el 31 d’agost passat per motius professionals. Aguilera havia 

format part de l’anterior govern com a regidor d’Esports i Cooperació. 

Redacció
MARTORELLES

El PAM vol fomentar la participació ciutadana. Foto: Ajuntament Martorelles

Els cursos de formació es faran a La Serradora. Foto: Arxiu
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Olga Carrillo presenta ‘Así es
la vida’ a la Sala Polivalent

MÚSICA4La sala Polivalent se-
gueix oferint espectacles amb
força. Diumenge a les set de la
tarda la polifacètica Olga Carri-
llo trepitjarà l’escenari per exhi-
bir els seus dots de cantant, ac-
triu i comunicadora, amb “el
primer concert d’autoajuda” ti-
tulat Así es la vida.

Es tracta d’un espectacle op-
timista en el qual per mitjà de
cançons i textos sorgits del bloc
d’Olga Carrillo, s’expliquen si-
tuacions quotidianes vistes des
del punt de vista més personal i
realista, on qualsevol es pot sen-
tir identificat, recordar, reviure o

descobrir situacions de la vida.
Ambientat a la ràdio dels 50,
juga amb la veu (cantada i par-
lada) per arribar a tocar i emo-
cionar el públic.

Nascuda a Mont-ras, Olga
Carrillo descobreix la ràdio amb
16 anys, on va començar relatant
històries que la van apropar al te-
atre, la seva veritable vocació.
Malgrat la seva joventut, Carrillo
és actriu i cantant, professora, co-
ach d'interpretació i cant, ajudant
de producció, dissenyadora de
vestuari i responsable de l’esco-
la de dansa Four Dance Center de
Montmeló.

El Circuit de Barcelona-Cata-
lunya vol ajudar els presos en la
seva reinserció social i laboral.
Per aquest motiu, el director
del Circuit de Barcelona-Cata-
lunya, Joan Fontserè, i la direc-
tora del CIRE (Centre d’Inicia-
tives per a la Reinserció), Elisa-
beth Abad, han signat un acord
de col·laboració per tal de des-
envolupar plans i projectes en-
caminats a la incorporació dels
interns al món laboral fora del
centre penitenciari.

Fruit d’aquesta col·labora-
ció, el Circuit de Barcelona-Ca-
talunya fomentarà l’organització
d’accions destinades a facilitar la
integració professional amb la
realització de diferents actua-
cions de conservació, millora i
protecció de l’entorn del Circuit,
així com amb la fabricació i ges-
tió de béns i serveis necessaris en
l’activitat diària de la instal·lació.

L’objectiu és que les persones
sotmeses a mesures penals acon-
segueixin adquirir aprenentatges
professionals útils per a la seva
integració social i en el mercat de
treball.

El Centre d’Iniciatives per a la
Reinserció (CIRE) és l’empresa
pública del Departament de Jus-
tícia de la Generalitat de Cata-
lunya que té com a objectiu fo-
namental la reinserció sociola-

boral de les persones privades de
llibertat, a través de la formació
en oficis i el treball productiu.

El CIRE disposa de 100 tallers
distribuïts pel territori català, on
empreses de tots els sectors en-
carreguen productes i serveis,
contribuint així a la reinserció
d’un col·lectiu en risc d’exclusió
social, com és el penitenciari, i as-
sumint criteris de responsabilitat
social corporativa. 

El Circuit i el CIRE s’uneixen per ajudar en la reinserció dels presos. Foto: Circuit

El Circuit promou la reinserció
sociolaboral dels presos

Ensenyament | Més de 200 alumnes al Centre de Formació d’Adults
Ple absolut al Centre de Formació d’Adults de la G2M. I és que les classes de les diferents ofertes

formatives ja compten amb més de 200 alumnes. Entre els cursos que més estudiants tenen 
destaquen el de preparació a la prova d’accés als Cicles formatius de Grau Superior amb un total 

de 46 persones, el d’anglès amb 44 estudiants i el curs d’accés a la universitat amb 33 matriculats.
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Olga Carrillo fa el primer concert d’autoajuda. Foto: Ajuntament de Montmeló
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Tres ferides lleus durant la
castanyada del Casal Popular
SUCCESSOS4La castanyada
que va celebrar el Casal Popular
dissabte passat al Parc Munici-
pal va acabar amb tres joves
amb ferides lleus.

Un desconegut, armat amb
una pistola d’aire comprimit, va
irrompre a la festa i va disparar
alguns trets contra els assis-
tents i tres joves perpetuen-
ques van haver de ser ateses a
l’Hospital de Mollet amb ferides
lleus.

La Policia Local i els Mossos
d’Esquadra es van desplaçar
fins al Parc Municipal, però

quan van arribar-hi l’autor dels
fets ja havia fugit.

Els fets han estat denun-
ciats davant les forces de segu-
retat i, de moment, la policia i
els Mossos investiguen l’autoria
dels trets. 

Des del Casal Popular s’han
mostrat molt sorpresos per l’ac-
titud d’aquesta persona i la-
menten els fets. En el mateix
sentit, l’Ajuntament critica el
succés i remarca que aquestes
actuacions “són contràries a la
convivència i a la cohesió social
que es busca al municipi”.

Honda aposta per Santa Perpètua
i invertirà 3,3 milions d’euros a la
fàbrica de Montesa al municipi.
La companyia s’ha fixat l’objectiu
d’incrementar la producció i obrir
nous mercats i, segons afirma el
director general de Montesa Hon-
da SAU, Gerard Bosch, destina-
ran aquesta inversió “a l’adequa-
ció de les línies de producció i a
l’actualització de models”. 

La previsió és passar de les
1.930 motos que s’acabaran pro-
duint aquest 2015 a assolir la xi-
fra dels 5.000 vehicles el 2018.
Les exportacions d’aquesta plan-
ta suposen el 86% de la produc-
ció, amb Europa, els Estats Units,
Canadà, Austràlia i Japó com a
principals destins.

En aquest sentit, l’empresa ja-
ponesa ha presentat també el
nou model de moto de trial “lleu-
ger” que es comercialitzarà el
2016, dins el pla de desenvolu-

pament a la fàbrica de Santa
Perpètua de productes Montesa
que abans es fabricaven al Japó.
Aquest nou model és el 4RIDE,
un nou concepte de moto orien-
tat a públic no especialitzat en el
trial. La fabricació d’aquest nou
model suposa una inversió per al
pròxim any de 700.000 euros i es
preveu una producció de 800
unitats el 2016. El pròxim mes de
gener, de fet, ja es començaran a
comercialitzar les primeres uni-

tats. La idea és que la producció
de la 4RIDE creixi al ritme que la
resta de models per assolir les xi-
fres globals de producció que
Honda es fixa per al 2018.

Des del 2008, Honda ha in-
vertit ja 23 milions d’euros en ac-
tivitat industrial a la planta del
municipi, a més de l’obertura
l’any 2013 d’un nou centre logís-
tic. Actualment Honda ocupa un
total de 86.000 metres quadrats
i dóna feina a 266 treballadors.

El conseller Felip Puig ha presidit la presentació de la nova moto. Foto: Honda

Honda invertirà 3,3 milions a la
planta de Montesa del municipi

Serveis | Les regidories d’Igualtat i Ciutadania canvien d’ubicació
Les regidories d’Igualtat i de Convivència i Ciutadania han canviat d’ubicació. El canvi es produeix

perquè la planta baixa de l’edifici de la gent gran de la plaça de Can Folguera, on estaven fins ara
aquestes regidories, acollirà el Servei d’Acció Socioeducativa. Així doncs, Convivència i Ciutadania

passa a estar a la primera planta del Centre Cívic i Igualtat a la tercera planta de l’Ajuntament.
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Els trets es van fer amb un arma d’aire comprimit. Foto: Casal Popular
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La millor jugadora de futbol de
Catalunya és de Mollet i es diu
Alèxia Putellas. Això és el que van
determinar dimarts les vota-
cions fetes durant el dinar oficial
de la IV Gala d’Estrelles del Fut-
bol Català que es van celebrar a
l’Antiga Fàbrica Damm de Bar-
celona. Un cop fetes les vota-
cions, Putellas, jugadora del Bar-
ça, rebrà el premi durant la gala
que se celebrarà dilluns que ve. 

Putellas va superar en les vo-
tacions de ‘Millor Jugadora’ a
Marta Torrejón, companya seva
al Barça, i a l’exblaugrana Mar-
ta Corredera, que actualment
juga a l’Arsenal. Després de co-
nèixer el resultat de la votació,
la molletana va mostrar la seva
satisfacció: “Em fa molta il·lu-
sió. Ho veig com un premi in-

dividual gràcies al treball col·lec-
tiu”.  “Sabia que estava nomi-
nada al costat de dues grans ju-
gadores com Marta Corredera i
Marta Torrejón, però no m’ho
esperava. Es deu haver valorat
haver guanyat la Lliga i la par-
ticipació al Mundial”, va afegir
Putellas. 

Per acabar, la davantera del
Barça, va voler dedicar aquest
reconeixement “a la gent que
forma part del dia a dia, en es-

pecial a les companyes i al cos
tècnic”.

PEÇA CLAU
La davantera molletana va ser
durant la temporada passada
una de les peces fonamentals en
la consecució de la quarta lliga
consecutiva del Barça de Xavi
Llorens.

D’altra banda, el premi a
‘Millor Jugador’ va ser per Ge-
rard Piqué.

Putellas, amb una de les lligues que ha guanyat amb el Barça. Foto: FCB

La molletana Alèxia Putellas,
millor jugadora catalana de l’any
» La blaugrana es va imposar dimarts a Marta Torrejón i Marta 

Corredera durant les votacions de la Gala d’Estrelles del Futbol Català

El CB Mollet apallissa el JAC 
i continua colíder d’EBA 

BÀSQUET4El CB Mollet no aflui-
xa i dissabte va passat va sumar
la seva sisena victòria en sis par-
tits. En aquesta ocasió la víctima
dels Molletans va ser el JAC
Sants, que va veure com el con-
junt d’Àlex Coma els hi va passar
per sobre (94-64).

Tot i que els molletencs van
començar el matx una mica es-
pessos, cosa que va provocar que
els santsencs es col·loquessin
amb un 11-18 a favor, la reacció en
el segon quart va ser fulgurant i al
descans el marcador ja reflectia un
51-30 que va deixar el partit molt
ben encarrilat. A la represa els vi-
sitants van tornar a mostrar la

seva millor versió i van aconseguir
retallar distàncies, però dos triples
de Marc Torres van tornar a do-
nar una còmoda avantatge als lo-
cals. Va ser llavors quan els sant-
sencs van començar a endurir el
joc i a cometre tècniques que
van permetre al Mollet aconseguir
una diferència final de 30 punts.

DOL LOCAL  
El CB Mollet està de dol després
de la mort d’Antoni Viladomiu,
una de les persones, remarquen
des del club, “que més esforços ha
dedicat a promoure el bàsquet en-
tre els joves de la ciutat al llarg de
la història del club”.

El BM Granollers femení 
obté una gran victòria a Lleó
HANDBOL4El KH-7 BM Gra-
nollers va aconseguir una im-
portantíssima victòria el cap de
setmana passat a la pista del
Carobels ULE CLEBA León per
19-27 després d’un partit on la
gran defensa de les vallesanes va
marcar la diferència.

La primera part de les juga-
dores de Jose Luis Villanueva i
Robert Cuesta va ser impecable,
amb un parcial inicial de 0-5,  i
va provocar que les granollerines
arribessin al descans amb un
marcador molt favorable (6-17).
Durant la segona part, el domi-

ni  de les jugadores del KH-7 va
continuar i la diferència al mar-
cador es va anar ampliant. Les
lleoneses, però, no es van rendir
i van aconseguir un parcial de 8-
0 que va situar el marcador en 18
a 24. Tot i l’embranzida del con-
junt lleonès, les granollerines
no es van posar nervioses i en els
últims cinc minuts van tornar a
eixamplar les distàncies a l’elec-
trònic.

Amb aquesta victòria, contra
un rival directe, consolida el
KH-7 a la zona còmoda de la lli-
ga amb vuit punts. 

L’International GT Open reuneix
11.500 espectadors al Circuit

MOTOR4L’International GT
Open 2015 va celebrar la seva úl-
tima prova diumenge al Circuit
de Barcelona-Catalunya de
Montmeló, després de dues in-
tenses jornades de competició,
nou curses i sis sessions de qua-
lificació, davant d’11.500 per-
sones que van poder presenciar
la definició  dels respectius cam-
pions de les categories Euro-
formula Open i la SEAT León
Eurocup.

A la categoria  International
GT Open, amb el campionat
sentenciat, dissabte el domini va
ser per McLaren, mentre que
diumenge el protagonisme va
ser per Ferrar gràcies al triomf
d’Ezequiel Pérez Companc i Ra-
faelle Giammaria (AF Corse).

Finalment, en el cas de l’Eu-
roformula Open, el campió va
ser Vitor R. Baptista, mentre que
la SEAT León Eurocup va anar
a parar a les mans de Pol Rosell.

Cros | Parets acull dissabte la primera jornada de la Lliga comarcal
El Club Atletisme Parets organitza demà passat a partir de les 10 del matí la primera prova de la 

competició comarcal de cros, que se celebrarà a les pistes de la zona esportiva. La lliga comarcal és una
competició que organitzen el Consell Esportiu del Vallès Oriental i la Federació Catalana d’Atletisme.

Dissabte hi haurà curses d’entre 300 i 3.000 metres, obertes a les categories de juvenil fins a mini.  

Redacció
MOLLET
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AGENDA SETMANAL

línia 21 edicions de proximitat 
Barcelona · Barcelonès Nord
Baix Maresme · l’Hospitalet

Baix Llobregat ·Vallès · Turisme

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia

Periodicitat

Mensual
Eixample
Nou Barris
Sarrià-Sant Gervasi
Sant Andreu
Ciutat Vella
Horta-Guinardó
Mar (ed. Castelldefels i entorn)
Mar (ed. Baix Maresme)
Vallès (ed. Cerdanyola i entorn)
Vallès (ed. Sabadell i entorn)
Cornellà
Tres (Esplugues i entorn)
Nord (ed. Martorell i entorn)
l’Hospitalet

Quinzenal
Sants
Sant Martí
Gràcia
Les Corts

Setmanal
Nord (ed. Barcelonès Nord)

Vallès (ed. Vallès Oriental)

Tirada

180.350
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025

120.200
15.025
15.025
15.025
15.025

108.200
15.025
12.025

Total 408.750

14 mensuals
4 quinzenals
2 setmanals

180.350
120.200
108.200

publicitat@comunicacio21.com

la primera xarxa 
de periòdics de proximitat del país

408.750 
exemplars

difusió controlada per OJD/PGD

línia

DEL 6 AL 8 DE NOVEMBRE
12:00 XII Mostra de Bonsai Nishikiten. La Nis-
hikiten és una de les més prestigioses mos-
tres de bonsai que es porten a terme a l’es-
tat espanyol amb una selecció dels millors
exemplars de totes les comunitats autòno-
mes. / Museu de Ciències Naturals.

AVUI 6 DE NOVEMBRE
19:00 Crónicas ranferianas - El viajero del olvi-

do. Presentació del llibre de l’escriptor Manuel
lasso Gambero, en el qual explica veritats fi-
losòfiques en un huracà d’aventures mai
llegides. / Biblioteca Can Mulà.

DIUMENGE 8 DE NOVEMBRE
18:00 Panorama des del pont. Obra d’Arthur Mi-
ller que transcorre en els anys cinquanta del
segle XX, als suburbis portuaris de Nova
York. En aquest decorat s’aborda el drama dels
immigrants il·legals. / Sala Fiveller.

DIUMENGE 8 DE NOVEMBRE
18:00 La caputxeta vermella. Interpretació del tra-
dicional conte de la nena que va a visitar la seva
àvia i quan arriba a la seva casa es troba a un
llop en lloc de la seva àvia que se la intenta
menjar. Preu: 7 euros - gratuït per als socis. A
càrrec de la cia. Dreams  Teatre. / Teatre Can
Rajoler.

DIMECRES 11 DE NOVEMBRE
9:30Màrqueting de guerrilla. S’ensenyaran un con-
junt d’estratègies i tècniques de màrque-
ting, executades per mitjans no convencionals
i que aconsegueixen el seu objectiu mitjan-
çant l’enginy i la creativitat, en lloc d’utilitzar
l’elevada inversió en espais publicitaris. / La
Marineta.

DIMECRES 11 DE NOVEMBRE
20:00 Sant Vincent. El videofòrum de la Biblio-
teca d'aquest mes de novembre està dedicat
a la pel·lícula Sant Vincent, dirigida per The-
odore Melfi i protagonitzada per Bill Murray.
/ Centre Cultural i Juvenil Can Pelegrí.

DISSABTE 14 DE NOVEMBRE
11:00XII Festival benèfic d’Aspayfacos. L’Associació
rociera andalusa de la Llagosta organitza
aquest festival per recaptar diners per a les
persones amb discapacitat d’Aspayfacos. / As-
sociació Rociera Andalusa.

DEMÀ 7 DE NOVEMBRE
20:00 SANT FOST Teatre: Concorde express.
Bernardo, un advocat de prestigi, té molt d’è-
xit entre les dones, de fet surt amb tres hos-
tesses d’avió a la vegada. Diferents països, di-
ferents horaris, diferents companyies… fins
que tot coincideix i… Una comèdia d’alça-
da. / L’Auditori de l’Ateneu.

GRANOLLERS LA LLAGOSTA COMARCAPARETSMOLLET

La Reial Societat Canina organitza una
nova exposició canina a la nostra loca-
litat. A més, com en edicions anteriors,
es desenvoluparà un concurs caní, pun-
tuable per al Campionat de Catalunya.
/ Parc Popular.

13a exposició canina
Dg. 8 de novembre a les 10:00

Es tracta d’una jornada dedicada a la na-
rració de l’epopeia universal d’origen indi
anomenada Ramãyana, que ens parla del
paper dels humans a la terra i dels ni-
vells més profunds de la realitat. El Ra-
mãyana és un referent central de la cul-
tura índia i el sud-est asiàtic perquè con-
té la destil·lació d’un saber acumulat du-
rant segles./ Anselm Clavé, 63, 3r pis.

Un viatge pel Ramayana
Demà 7 de novembre a les 11:00

Obra que parla sobre com passa la vida
i com la percebem. Amb humor in-
tel·ligent l’obra ens descobreix que
potser no som grans persones i que, per
a molts, és possible que siguem invisi-
bles, però seguim lluitant per les nos-
tres vides. / Teatre de Ponent.

El hombre menguante
Demà 7 de novembre a les 21:00

MARTORELLES. Pel·lícula que parla so-
bre l’Alzheimer i en la qual es veuen les
reflexions que fa un home sobre el seu
matrimoni, les seves infidelitats i la in-
fluència de les seves eventuals decisions
sobre la felicitat de la seva dona ma-
lalta. / Biblioteca Montserrat Roig.

Lejos de ella
Dj. 12 de novembre a les 19:00
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